
Sct. Hans'erne 

Mødet

Dato: 19-03-25

Tidspunkt: 19:00 - 00:00

Titel: Generalforsamling

Sted: Billedkunstlokalet på Sct Hans skole

Gruppe:  Bestyrelse

Deltager: Bent Aage Nielsen

Bent-Ole Christensen

Dorte Andreassen

Elin Fredsted Ravn

Henrik Daugaard

Kirsten Mikkelsen

Lone Rossen

Marlene Sommer Lübeck

Mette Larsen

Sanne Boe Petersen

Afholdt: Ja

Arkiveret: Ja

Dagsorden

Ordinær generalforsamling i Sct Hanserne

1) Valg af dirigent

2) Formandens beretning

3) Fremlæggelse af regnskab

4) Indkomne forslag

5) Forslag til budget samt fastlæggelse af kontingent - Bestyrelsen anbefaler et uforandret kontingent på 50 kr

pr år

6) Valg til bestyrelsen og valg af 3 suppleanter til bestyrelsen

Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg i 2025 : Lone Rossen, Henrik Daugaard, Sanne Boe Petersen

og Marlene Lübeck - Marlene ønsker ikke genvalg. De øvrige er villige til genvalg. 

Suppleanter vælges for en 3-årig periode. Bent-Ole Christensen ønsker ikke genvalg. Kirsten Mikkelsen og

Dorthe Andreassen er villige til genvalg

Vi har derfor brug for både et nyt fast medlem af bestyrelsen og en suppleant

7) Valg af Revisor/bilagskontrollant til en 2-årig periode. Vagn Egdal er på valg mens Jørgen Hansen blev i 2024

og derfor ikke er på valg i år. Vagn er villig til genvalg. Oluf Larsen er på valg som suppleant og er villig til genvalg

Bemærk at forslag til behandling på generalforsamlingen skal være bestyrelsen i hænde senest den 12 marts

På bestyrelsens vegne 

Bent Nielsen
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Vedhæftede filer:

Årsregnskab_Sct-Hanserne_2024.pdf

Referatet

Referat af den ordinære generalforsamling i Sct Hanserne onsdag d. 19. marts kl. 19.00 på Sct. Hans Skole

Formanden bød velkommen til de 65 deltagende medlemmer.

1) Valg af dirigent

Bestyrelsen foreslog Jørgen Hansen, som blev valgt. Han konstaterede at generalforsamlingen var lovligt og

rettidigt indvarslet og dermed beslutningsdygtig.

2) Formandens beretning - ved formand Bent Nielsen

De mange forskellige aktiviteter blev gennemgået. Der var fokus på mangfoldigheden i foreningens arbejde, idet
der er såvel mange fysiske som kulturelle, kreative og informative aktiviteter. Der er ligeledes fokus på at deltage i
de lokale aktiviteter, der i øvrigt foregår i Skibhuskvarteret. Nye tiltag i år var nørklegruppen  og de
naturvidenskabelige foredrag. 

Indførelsen af Conventus for 2 år siden været en stor administrativ lettelse, og medlemmerne har efterhånden også
taget systemet til sig. Dog er det  en udfordring, at ikke alle modtager mails. Conventus er opmærksom på
problemet.

Renoveringen af Sct. Hans Skole tager i hvert fald resten af året, hvilket giver lokalemæssige udfordringer. Som
alternative lokaler kan Victoriaklubben og Marienlund Hovedgård bruges i det omfang, de ikke er optaget.

Der blev efterlyst en ny gymnastikinstruktør og oplyst, at der forbentes at være skaffet en ny instruktør til
billedkunst.

Bent sluttede med at takke bestyrelsen, suppleanterne og de mange frivillige, og han takkede også for den
store tilslutning til foreningens arrangementer. 

Beretningen blev taget til efterretning.

3) Fremlæggelse af regnskab - ved kasserer Lone Rossen

Regnskab og forslag til budget  var udsendt  sammen med  mødeindkaldelsen.

Lone gennemgik de overordnede tal i regnskabet: 

Indtægter: 331.850 kr.

De aktivitetsbestemte omkostninger: 280.048 kr.

De administrative omkostninger: 35.761 kr.

Årets resultat: 16.040 kr.

Det er ambitionen, at husstandskontingenterne dækker de administrative omkostninger, hvilket ikke helt gælder i
år. Dette hænger sammen med overgangen til Conventus.Gymnatikholdene og de kreative hold genererer overskud.
Teaterbilletterne har genereret væsentlig større overskud end budgetteret, da alle billetter blev sat til salg og de
fleste solgt i 2024. Overskuddet på revyen er ikke helt retvisende da der også var afholdt udgifter i 2023, mens alle
indtægter er kommet i 2024. Overskydende penge bruges som tilskud til enkeltstående arrangementer, f.eks. til
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nattergaleturen.Vi har mulighed og økonomi til at støtte gode ideer til arrangementer - men det kræver, at der
kommer gode forslag fra medlemmerne. Det var faktisk ambitionen at komme ud med et negativt resultat, men
dette er ikke lykkedes. 

Der var ved årets udgang en egenkapital på 407.067 kr. 

Efterfølgende spørgsmål og diskussion: Der blev spurgt til,  om man ikke kunne nedbringe egenkapitalen ved at
sætte deltagerbetalingen ned, men den generelle holdning var, at det var fint at have en reservekapital. F.eks.
satses der meget, når revyen sættes op. Bestyrelsen gjorde igen opmærksom på, at de forskellige hold meget
gerne måtte komme med ønsker. Der er i det forløbne år kun brugt småpenge. Ind imellem er der en symbolsk
deltagerbetaling for at forpligte dem, der har meldt sig til at komme.  Der blev gjort opmærksom på, at foreningen i
2026 har 40 års jubilæum, og der arbejdes på at lave en stor fest.

Regnskabet, som er revideret og godkendt, blev taget til efterretning.

4) Indkomne forslag

Ingen

5) Forslag til budget samt fastlæggelse af kontingent -

Bestyrelsen anbefalede et uforandret kontingent på 50 kr pr.husstand pr. år, hvilket blev vedtaget.

6) Valg til bestyrelsen og valg af 3 suppleanter til bestyrelsen

Følgende bestyrelsesmedlemmer var på valg : Lone Rossen, Henrik Daugaard, Sanne Boe Petersen og Marlene
Lübeck - Marlene ønskede ikke genvalg. De øvrige var villige til genvalg.  Lone, Sanne og Bent fortalte om, hvad
bestyrelsesarbejdet indebærer. Lone, Henrik og Sanne blev genvalgt, og Marianne Frahm blev valgt som nyt
bestyrelsesmedlem.

Suppleanterne  Kirsten Mikkelsen og Dorthe Andreassen var villige til genvalg -  Bent-Ole Christensen ønskede  ikke
genvalg. Kirsten og Dorthe blev genvalgt som suppleanter, og Torstein Danielsen blev valgt som ny suppleant.

7) Valg af revisor/bilagskontrollant til en 2-årig periode. Vagn Egdal var på valg og blev genvalgt. Oluf Larsen
var på valg som suppleant og blev genvalgt.

Eventuelt: 

Der blev gjort opmærksom på, at der fortsat er ledige pladser til udflugten til Gyldensteen d. 3. maj

Dirigenten takkede for god ro og orden.

Uden for generalforsamling: Marlene Lübeck  og Bent-Ole Christensen blev takket for deres gode arbejde i
bestyrelsen.
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